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ZÁPISNICA ZO ZASADNUTIA  

 

KOMISIE OCHRANY VEREJNÉHO PORIADKU 
 

Číslo             Zvolávajúci    V Lipovci, dňa 

 

1. zasadnutie                                          Ing. Dušan Ertl                                  17.04.2024 

   

Prítomní: JUDr. et PhDr. Katarína Chrenová      

                        Mgr. Alena Dibalová                    

  Iveta Vozárová                                      

  Emil Ľudvik                                                             

  Ing. Dušan Ertl                               

Ospravedlnení: Maroš Lamoš                     

Neospravedlnení: Mgr. Stanislav Buvala    

Program zasadnutia komisie 

 

1. Otvorenie, určenie zapisovateľa a overovateľa zápisnice.  

2. Oboznámenie členov komisie s programom zasadnutia, jeho odsúhlasenie.  

3. Vytvorenie plánu činnosti komisie na ochranu verejného poriadku na rok 2024. 

4. Podnet od pána Jána Tabačeka - sťažnosti na neporiadok a nevhodné správanie 

návštevníkov altánku pri studničke..  

5. Podnet od pani Jesenskej - sťažnosti na susedov Mgr. PhD. Peter Fekiač  

6. Rôzne.  

7. Záver. 

 
Priebeh rokovania k jednotlivým bodom programu zasadnutia komisie a súvisiace 

vyjadrenia: 

 

K bodu č.1: 

Predseda Ing. Dušan Ertl privítal členov komisie a hostí na zasadnutí. Prvého zasadnutia sa 

zúčastnili 3 členovia komisie (vrátane predsedu komisie) a 3 hostia  (viď Prezenčná listina). 

Predseda komisie, ktorý je zároveň aj zapisovateľom 1.zasadnutia, za overovateľa zápisnice 

určil Mgr. Alenu Dibalovú. Návrh bol odsúhlasený. 

 

K bodu č.2: 

Predseda informoval členov komisie o jednotlivých bodoch programu.  

Predseda komisie otvoril rozpravu. Do rozpravy sa nikto neprihlásil. O návrhu dal hlasovať: 

Za: 3  

Proti: 0  
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Zdržal sa : 0 

Návrh bol prijatý.  

Hlasovaním bolo prijaté nasledovné:  

Uznesenie č.1/2024: Komisia ochrany verejného poriadku Schvaľuje Program 1.zasadnutia 

komisie. 

 

K bodu č.3: 

Predseda Ing. Dušan Ertl oboznámil členov komisie o návrhu plánu činnosti komisie na rok 

2024. Podotkol, že ide o činnosti najmä preventívneho charakteru.  

Do rozpravy sa prihlásila p. poslankyňa Iveta Vozárová (hosť), ktorá navrhla do plánu 

činnosti zakomponovať pravidelné organizovanie stretnutí najmä pre deti a mládež 

zameraných na efektívne využívanie ich voľného času, a tým eliminovať negatívne javy 

súčasnosti, ako je kriminalita, záškoláctvo, výtržníctvo, vandalizmus. Zároveň navrhla 

spoluprácu viacerých komisií obce. Aktivity by mali byť orientované na rôzne témy, prioritne 

na nadchádzajúce 650. výročie obce. 

Predseda komisie dal  o návrhu Plánu činnosti komisie OVP na rok 2024 hlasovať: 

Za: 3  

Proti: 0  

Zdržal sa : 0 

Návrh bol prijatý.  

Hlasovaním bolo prijaté nasledovné:  

Uznesenie č.2/2024: Komisia ochrany verejného poriadku  

a) berie na vedomie Návrh plánu činnosti komisie OVP na rok 2024 (viď Príloha) 

b) schvaľuje Plán činnosti po jeho doplnení (v zmysle návrhov a pripomienok) 

 

K bodu č.4: 

Predseda komisie Ing. Dušan Ertl oboznámil prítomných ohľadom sťažnosti pána Tabačeka, 

obyvateľa obce, na neporiadok a nevhodné správanie mládeže stretávajúcej sa v okolí 

studničky na konci ulice Partizánskej.  Členovia komisie boli zároveň informovaní 

o skutočnosti, že vykonal obhliadku na danom mieste, a nezistil porušenie verejného 

poriadku. Navrhol pravidelné monitorovanie daného miesta a taktiež požiadať sťažovateľa, 

t.j. pána Tabačeka o súčinnosť v prípade. 

Predseda komisie dal  o návrhoch riešenia sťažnosti pána Tabačeka hlasovať: 

Za: 3  

Proti: 0  

Zdržal sa : 0 

Návrh bol prijatý.  

Hlasovaním bolo prijaté nasledovné:  

Uznesenie č.3/2024: Komisia ochrany verejného poriadku  

a) berie na vedomie informáciu predsedu o aktuálnej situáciu  pri altánku a studničke 

b) odporúča pravidelne monitorovať situáciu aj v súčinnosti s oznamovateľom pánom 

Tabačkom 
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c) odporúča v prípade opakovania situácie/ hluk, neporiadok.../ požiadať o spoluprácu 

miestne príslušné OOPZ SR Vrútky častejšou auto - hliadkou v obci najmä v letných 

mesiacoch, cez víkend a vo večerných hodinách  

 

K bodu č.5: 

Predseda oboznámil členov komisie o sťažnosti pani Jesenskej, obyvateľky obce, na 

znečisťovanie priestoru v okolí jej pozemku exkrementami mačiek pána  Mgr. PhD. Petra 

Fekiača. Zároveň informoval, že pani Jesenskú osobne navštívil, ale v tom čase prítomná 

doma nebola. Navrhuje v dohľadnom čase preveriť situáciu a urobiť obhliadku členmi 

komisie. 

Predseda komisie dal o návrhu riešenia sťažnosti pani Jesenskej hlasovať. 

Za: 3  

Proti: 0  

Zdržal sa : 0 

Návrh bol prijatý.  

Hlasovaním bolo prijaté nasledovné: 

Uznesenie č.4/2024: Komisia ochrany verejného poriadku odporúča uskutočniť obhliadku 

miesta za súčinnosti oboch dotknutých strán, zabezpečiť prípadnú fotodokumentáciu 

a vynaložiť úsilie na zmier oboch susedov   

 

K bodu č.6: 

V bode Rôzne sa o slovo prihlásila pani starostka Ing. Dana Petrášková (hosť). V rámci 

ochrany verejného majetku obce a eliminovania kriminality v obci navrhuje nainštalovať 

kamerový systém. Miesta s monitoringom by sa určili po zvážení a dohode s členmi komisie.  

Predseda komisie dal o návrhu inštalácie kamerového systému hlasovať. 

Za: 3  

Proti: 0  

Zdržal sa : 0 

Návrh bol prijatý.  

Hlasovaním bolo prijaté nasledovné: 

Uznesenie č.5/2024: Komisia ochrany verejného poriadku odporúča zaviesť v našej obci 

kamerový systém. Odporúča nasledovné miesta: 

• Obecný úrad + Škôlka 

• Kultúrny dom 

• Hasičská zbrojnica 

• Cintorín (dolná časť, horná časť) 

• Studnička 

• Ul. Hoskorná 

 

Záver: Predseda komisie Ing. Dušan Ertl poďakoval členom komisie za účasť a spoluprácu. 

Ukončil 1.zasadnutie komisie. 

 

Zapisovateľ: Ing. Dušan Ertl                                  Overovateľ zápisnice: Mgr. Alena Dibalová 


